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内容概要

本书包含衣、食、住、行、用、友、情、娱、节共9大类75个常用话题。
带您说遍生活中的大事小情，无论是衣食住行日常起居，还是人际交流，都能用英语一一应对自如。

本书每个话题都含有一下四个版块：
速成第一式：认识必备词
速成第二式：牢记惯用句
速成第三式：实景开口说
速成第四式：文化知更多
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作者简介

英知苑工作室：
曾出版以下畅销图书系列：
VOA轻松听懂美国标慢速闻英语：听力+词汇双突破 初级
VOA轻松听懂美国标慢速闻英语：听力+词汇双突破 中级
VOA轻松听懂美国标准新闻英语：听力+词汇双突破 初级
VOA轻松听懂美国标准新闻英语：听力+词汇双突破 中级
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书籍目录

一、衣
Unit 1 买衣服
Unit 2 买鞋袜
Unit 3 款式搭配
Unit 4 在洗衣店
二、食
Unit 5 做饭
Unit 6 一日三餐
Unit 7 在餐厅
Unit 8 在酒吧
Unit 9 咖啡厅
三、住
四、行
五、用
六、友
七、情
八、娱
九、节
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章节摘录

　　Where do you intend to spend your summer vacation this year， Lucy？
　　I'll spend my vacation in the mountains， as usual. I've been going to the mountains every summer with a
group oftourists.　　I'll go to the seaside， as I did last year. As for me， vacation is no vacation without the sea.
　　Why so？
　　It seems to me I can never tire of the sea. It is beautiful in all kinds of weathers， and at all times of the day.　
　Did you go bathing in the sea while you were there？
　　Yes， of course. We'd go bathing even in the evening， with the silver beams of the moon refiected on the
water.　　That sounds very interesting！
 Well， I've changed my mind. I'Il go to the seaside this year for a change.　　⋯⋯
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